
 

Treść zapytania radnego Łukasza Kudlickiego  
w sprawie liczby pasażerów korzystających z biletów okresowych Kolei 
Mazowieckich w relacjach do/z Błonia, Witanowa i Bożej Woli 

Zwracam się z prośbą o udostępnienie informacji na temat liczby podróżnych Kolei 
Mazowieckich, którzy korzystają z biletów okresowych w relacjach do/z Błonia, Witanowa  
i Bożej Woli. 

Od lat Mieszkańcy Gminy Błonie starają się o dołączenie Gminy Błonie do II strefy biletowej 
Zarządu Transportu Miejskiego w Warszawie, co pozwoliłoby większej liczbie pasażerów 
korzystać z pociągów Kolei Mazowieckich, zamiast jechać samochodem prywatnym do 
szkoły/na uczelnie/do pracy w Warszawie. Obecnie II strefa ZTM sięga do Gminy Ożarów 
Mazowiecki, a ostatnim przystankiem w II strefie jest Płochocin. Jednocześnie, również 
Koleje Mazowieckie mogłyby liczyć na więcej pasażerów, a zatem - większe wpływy z 
biletów. 

Kluczowe z punktu widzenia dyskusji na temat dofinansowania wejścia Gminy Błonie do II 
strefy jest uzyskanie odpowiedzi, iłu pasażerów korzysta z biletów okresowych w relacjach 
ze stacji i przystanków PKP na terenie Gminy Błonie, tj. stacji Błonie oraz przystanków 
Witanów i Boża Wola. 

Uzyskanie takiej informacji pozwoli podjąć Mieszkańcom Gminy Błonie konkretne rozmowy z 
Burmistrzem Błonia w sprawie dofinansowania włączenia Gminy Błonie do II strefy biletowej 
Zarządu Transportu Miejskiego w Warszawie. Będę zobowiązany za uzyskanie rzeczowej 
odpowiedzi z Kolei Mazowieckich na temat liczby sprzedanych biletów okresowych w 
układzie miesięcznym w przykładowych miesiącach roku szkolnego - tj. np. we wrześniu i 
październiku 2019 r. 

 


